

# Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

Updated on 2024/5/29

## I. Tuition, Charges Miscellaneous & Credit Fee

### A. Domestic students & Overseas Chinese students

Academic System	College	Department	Full Tuition and Miscellaneous Fees System			Credit Fee System/ Students Deferring Graduation	
			Tuition	Charges Miscellaneous	Total	Credit Fee/ Per Credit	Miscellaneous Fee/ Per Credit
Bachelor's Degree Program (Daytime)	Arts	Foreign Languages, Japanese	42,031	8,479	50,510	1,386	400
		Chinese Literature, History, Philosophy	40,125	8,092	48,217		
	Science	Applied Physics, Chemistry, Life Science	41,970	13,850	55,820	1,508	690
		Applied Mathematics			55,820	1,437	
	Engineering	Chemical and Material Engineering, Industrial Engineering and Enterprise Information, Electrical Engineering	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		Environmental Science and Engineering, Computer Science	41,970	13,850	55,820		
	Management	Business Administration, International Business, Accounting, Statistics, Finance, Information Management	40,125	8,826	48,951	1,396	440
	Social Science	Economics, Political Science, Public Administration, Sociology, Social Work	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	Agriculture	Animal Science and Biotechnology, Food Science, Hospitality Management, Bachelor of Science in Senior Wellness and Sports Science	41,970	13,850	55,820	1,508	690
	Fine Arts and Creative Design	Fine Arts, Music, Industrial Design, Architecture	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		Landscape Architecture	41,970	13,850	55,820		
	Law	Law	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	International	International Business Administration Program, International College Interdisciplinary Degree Program	60,190	8,830	69,020	2,090	440
		Sustainability Science and Management Program	62,950	13,850	76,800	2,260	690
Note:	1.	Students deferring graduation (undergraduate students in their fifth year or higher) who enroll in 10 or more credits per semester must pay the tuition and miscellaneous fees in full. Those enrolled in 9 or fewer credits per semester shall pay credit fees and miscellaneous fees according to their enrolled credits and the college, department, or program offering the course. However, for students pursuing a double major, exchange students, and those extending graduation solely due to not meeting the English proficiency requirement, miscellaneous fees will be charged starting from the sixth year.					
Bachelor's Degree Program (Continuing Education)	Law					1,406	
	Computer Science, Fine Arts, Physical Education					1,530	
	Note:	1.	In-service undergraduate students within the prescribed program length shall pay credit fees and miscellaneous fees for 20 credits at the time of registration. Students deferring graduation, shall pay credit fees and miscellaneous fees for 6 credits at the time of registration.				
	2.	In-service undergraduate students enrolled in courses beyond their course requirements are still required to pay credit fees and miscellaneous fees according to their enrolled credits.					

#### Bachelor's Degree Program Notes:

1. Undergraduate students within the prescribed program length; first- and second-year master's and doctoral students; and first- and second-year in-service master students (except for College of Management's EMBA) shall pay tuition and miscellaneous fees in full. Starting from the 2019 academic year, Five-Year BA-MA students shall pay credit fees in their sixth year at THU (second year as a master's student) based on their enrolled course credits and thesis credits.
2. Students deferring graduation, in-service undergraduate students, and EMBA students are required to pay registration fees in two stages: 1. Before the registration payment deadline, students shall pay various fees and miscellaneous fees; and 2. Within three weeks after the add/drop period ends, students shall pay off credit fees and any additional miscellaneous fees.
3. Students not required to pay full tuition and miscellaneous fees and have not enrolled in any credit courses shall pay credit fees or miscellaneous fees based on enrolled course hours. Those enrolled in courses offered by the College of Interdisciplinary Innovation, shall comply with credit fee standards of the Computer Science Department.

## Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

### A. Domestic Students & Overseas Chinese students

Academic System	College	Department	Full Tuition and Miscellaneous Fees System			Credit Fee System/ Students Deferring Graduation		
			Tuition	Charges Miscellaneous	Total	Credit Fee/ Per Credit	Miscellaneous Fee/ Per Credit	
Master's & PhD Programs	Arts	Foreign Languages, Chinese Literature, History, Philosophy, Japanese, International Graduate Program of Teaching Chinese as a Second Language	40,125	8,092	48,217	1,386	400	
	Science	Applied Physics, Chemistry, Life Science, International Ph.D. Program in Biomedical & Materials Science (BMMS)	41,970	13,850	55,820	1,508	690	
		Applied Mathematics				1,437		
		International Graduate Degree Program for Biodiversity (TIGP)	62,950	13,850	76,800	2,260		
	Engineering	Chemical and Material Engineering, Industrial Engineering and Enterprise Information, Electrical Engineering, Master Program of Digital Innovation	41,970	14,319	56,289	1,508	710	
		Environmental Science and Engineering, Computer Science	41,970	13,850	55,820			
	Management	Business Administration, International Business, Accounting, Statistics, Finance, Information Management	40,125	8,826	48,951	1,396	440	
		Global Master of Business Administration (GMBA)	60,190	8,830	69,020			2,090
	Social Science	Economics, Political Science, Public Administration, Sociology, Social Work, Graduate Institute of Education	40,125	8,092	48,217	1,386	400	
	Agriculture	Animal Science and Biotechnology, Food Science, Hospitality Management	41,970	13,850	55,820	1,508	690	
		International Master's Program in Agricultural Resources and Health Science	62,950	13,850	76,800	2,260		
	Fine Arts and Creative Design	Fine Arts, Music, Industrial Design, Architecture, MFA Program of Performing and Creative Arts	41,970	14,319	56,289	1,508	710	
		Landscape Architecture	41,970	13,850	55,820			
	Law	Law	40,125	8,092	48,217	1,386	400	
	Master's Programs		Chinese Literature, Philosophy, Education, Law	62,375	-	62,375	6,624	400
			Public Administration, Master's Program in Public Affairs				7,644	400
			Computer Science, Industrial Engineering and Enterprise Information, Fine Arts, Landscape Architecture, Industrial Design				8,153	710
			Hospitality Management				8,153	690
		EMBA-Weekday Group, Weekend Group					7,000	440
					10,500		(Students admitted in 2023 or later)	
						9,000		
						(Students admitted in 2024 or later)		
						12,000		
						(Students admitted in 2023 or later)		
EMBA-CEO Group, Heir Group			-	10,500	-	15,000		
					(Students admitted in 2023 or later)			
					(Students admitted in 2024 or later)			
Note:	<p>1. For students of in-service graduate programs of the College of Management, fees for the first and second years include miscellaneous fees and credit fees based on enrolled credits. However, first-year EMBA students are required to pay credit fees for 6 required credits and miscellaneous fees at the time of registration in the first semester.</p> <p>2. Third-year or higher students who are enrolled in 10 or more credits (excluding thesis credits) shall be required to pay full tuition and miscellaneous fees. Third-year or higher students who are enrolled in 9 or fewer credits shall only be required to pay credit fees based on their enrolled credits and the college, department, or program offering the course. Fourth-year or higher master's and in-service master's students as well as sixth year or higher doctoral students shall be required to pay credit fees for enrolled credits as well as miscellaneous fees for enrolled credits (incl. thesis); thesis credits will be capped at six credits.</p>							

- Note:
- Undergraduate students within the prescribed program length; first- and second-year master's and doctoral students; and first- and second-year in-service master students (except for College of Management's EMBA) shall pay tuition and miscellaneous fees in full. Starting from the 2019 academic year, Five-Year BA-MA students shall pay credit fees in their sixth year at THU (second year as a master's student) based on their enrolled course credits and thesis credits.
  - Students deferring graduation, in-service undergraduate students, and EMBA students are required to pay registration fees in two stages: 1. Before the registration payment deadline, students shall pay various fees and miscellaneous fees; and 2. Within three weeks after the add/drop period ends, students shall pay off credit fees and any additional miscellaneous fees.
  - Students not required to pay full tuition and miscellaneous fees and have not enrolled in any credit courses shall pay credit fees or miscellaneous fees based on enrolled course hours. Those enrolled in courses offered by the College of Interdisciplinary Innovation, shall comply with credit fee standards of the Computer Science Department.

## Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

### B. International students & Mainland Chinese students

Academic System	College	Department	Full Tuition and Miscellaneous Fees System			Credit Fee System/ Students Deferring Graduation	
			Tuition	Charges Miscellaneous	Total	Credit Fee/ Per Credit	Miscellaneous Fee/ Per Credit
Bachelor's Degree Program (Daytime)	Arts	Foreign Languages, Japanese	50,437	10,175	60,612	1,663	400
		Chinese Literature, History, Philosophy	48,150	9,710	57,860		
	Science	Applied Physics, Chemistry, Life Science	50,364	16,620	66,984	1,810	690
		Applied Mathematics				1,724	
	Engineering	Chemical and Material Engineering, Industrial Engineering and Enterprise Information, Electrical Engineering	50,364	17,183	67,547	1,810	710
		Environmental Science and Engineering, Environmental Science and Engineering	50,364	16,620	66,984		
	Management	Business Administration, International Business, Accounting, Statistics, Finance, Information Management	48,150	10,591	58,741	1,675	440
	Social Science	Economics, Political Science, Public Administration, Sociology, Social Work	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	Agriculture	Animal Science and Biotechnology, Food Science, Hospitality Management, Bachelor of Science in Senior Wellness and Sports Science	50,364	16,620	66,984	1,810	690
	Fine Arts and Creative Design	Fine Arts, Music, Industrial Design, Architecture	50,364	17,183	67,547	1,810	710
		Landscape Architecture	50,364	16,620	66,984		
	Law	Law	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	International	International Business Administration Program, International College Interdisciplinary Degree Program	60,190	8,830	69,020	2,090	440
Sustainability Science and Management Program		62,950	13,850	76,800	2,260	690	
Note:	1.	Students deferring graduation (undergraduate students in their fifth year or higher) who enroll in 10 or more credits per semester must pay the tuition and miscellaneous fees in full. Those enrolled in 9 or fewer credits per semester shall pay credit fees and miscellaneous fees according to their enrolled credits and the college, department, or program offering the course. However, for students pursuing a double major, exchange students, and those extending graduation solely due to not meeting the English proficiency requirement, miscellaneous fees will be charged starting from the sixth year.					
Master's & PhD Programs	Arts	Foreign Languages, Chinese Literature, History, Philosophy, Japanese, International Graduate Program of Teaching Chinese as a Second Language	48,150	9,710	57,860	1,663	400
		Applied Physics, Chemistry, Life Science	50,364	16,620	66,984	1,810	690
	Applied Mathematics	1,724					
	Science	International Ph.D. Program in Biomedical & Materials Science (BMMS)	62,950	13,850	76,800	2,260	
		International Graduate Degree Program for Biodiversity (TIGP)	41,970	13,850	55,820	1,508	
		Engineering	Chemical and Material Engineering, Industrial Engineering and Enterprise Information, Electrical Engineering, Master Program of Digital Innovation	50,364	17,183	67,547	1,810
	Environmental Science and Engineering, Environmental Science and Engineering	50,364	16,620	66,984			
	Management	Business Administration, International Business, Accounting, Statistics, Finance, Information Management	48,150	10,591	58,741	1,675	440
		Global Master of Business Administration (GMBA)	60,190	8,830	69,020	2,090	
	Social Science	Economics, Political Science, Public Administration, Sociology, Social Work, Graduate Institute of Education	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	Agriculture	Animal Science and Biotechnology, Food Science, Hospitality Management	50,364	16,620	66,984	1,810	690
		International Master's Program in Agricultural Resources and Health Science	62,950	13,850	76,800	2,260	
	Fine Arts and Creative Design	Fine Arts, Music, Industrial Design, Architecture, MFA Program of Performing and Creative Arts	50,364	17,183	67,547	1,810	710
Landscape Architecture		50,364	16,620	66,984			
Law	Law	48,150	9,710	57,860	1,663	400	
Note:	1.	For students of in-service graduate programs of the College of Management, fees for the first and second years include miscellaneous fees and credit fees based on enrolled credits. However, first-year EMBA students are required to pay credit fees for 6 required credits and miscellaneous fees at the time of registration in the first semester.					
	2.	Third-year or higher students who are enrolled in 10 or more credits (excluding thesis credits) shall be required to pay full tuition and miscellaneous fees. Third-year or higher students who are enrolled in 9 or fewer credits shall only be required to pay credit fees based on their enrolled credits and the college, department, or program offering the course. Fourth-year or higher master's and in-service master's students as well as sixth year or higher doctoral students shall be required to pay credit fees for enrolled credits as well as miscellaneous fees for enrolled credits (incl. thesis); thesis credits will be capped at six credits.					

- Note:
- Undergraduate students within the prescribed program length; first- and second-year master's and doctoral students; and first- and second-year in-service master students (except for College of Management's EMBA) shall pay tuition and miscellaneous fees in full. Starting from the 2019 academic year, Five-Year BA-MA students shall pay credit fees in their sixth year at THU (second year as a master's student) based on their enrolled course credits and thesis credits.
  - Students deferring graduation, in-service undergraduate students, and EMBA students are required to pay registration fees in two stages: 1. Before the registration payment deadline, students shall pay various fees and miscellaneous fees; and 2. Within three weeks after the add/drop period ends, students shall pay off credit fees and any additional miscellaneous fees.
  - Students not required to pay full tuition and miscellaneous fees and have not enrolled in any credit courses shall pay credit fees or miscellaneous fees based on enrolled course hours. Those enrolled in courses offered by the College of Interdisciplinary Innovation, shall comply with credit fee standards of the Computer Science Department.

## Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

### II. Service Fee

Item		Amount	Applicable to/Description
Insurance Fee for Accident		235	All students during their period of study
Health Insurance Fee for International Students		4,956	NT\$826 per month, calculated as 6 months per semester
Health Insurance Fee for Overseas Students	Overseas Chinese Student Insurance Fee	600	6-month fee, only for new students or newly arrived overseas Chinese students
	Overseas Chinese Student Insurance Fee (with subsidy)	2,478	NT\$413 per month, calculated as 6 months per semester
	Overseas Chinese Student Insurance Fee (without subsidy)	4,956	NT\$826 per month, calculated as 6 months per semester
	Mainland Chinese Student Health Insurance Fee	4,956	NT\$826 per month, calculated as 6 months per semester

### III. Usage Fees

#### A. Other Usage Fees

Item		Amount	Applicable to/Description
Language Fee		1,200	Students taking first-year English
Computer & Internet Fees		1,250	First-year undergraduate and in-service undergraduate program students, including transfer students
		550	Graduate and doctoral students (including in-service programs), undergraduate students, and second-year and above in-service undergraduate program students (including Continuing Education and students deferring graduation)
Music Instruction Fee-Major		13,000	
Music Instruction Fee-Minor		7,900	
Instrument Maintenance Fee		3,000	
Design Guidance Fee	Dept. of Architecture Building	5,750	Students taking architectural design studio courses (students admitted between 2019-2023)
		10,000	Students taking architectural design studio courses (students admitted in 2024 or later)
	Dept. of Industrial Design	2,600	Students taking courses in basic design, product design, product development, and special project design (students admitted between 2019-2023)
		4,000	Students taking courses in basic design, product design, product development, and special project design (students admitted in 2024)
	Dept. of Landscape Architecture	2,400	Students taking basic design and landscape design courses (students admitted between 2019-2023)
		4,200	Students taking basic design and landscape design courses (students admitted in 2024 or later)
Global Elite Program Guidance Fee (Note 1) (Note 2)		20,000	Students in the College of Management admitted in 2019 and choose the Global Elite Program.
Professional Guidance Fee (Note 2)		10,000	Students admitted to the Department of Computer Science in 2024 and choose the International Program.

Note 1: Starting from the 2022 academic year, new students transferring into the College of Management's Global Elite Program (GEP) in the second semester of their first year or the first semester of their second year (including those changing departments within THU or transfer students from other universities) must pay the GEP Mentor Fee for the semester and all prior semesters starting from the first semester of their freshmen year. This payment must be made before the end of the add/drop period as announced in the academic calendar. Students who apply to transfer out of the Global Elite Program after making this payment are not eligible for GEP Mentor Fee refunds.

Note 2: Students approved for withdrawal from the GEP in the middle of the semester shall be refunded any fees for the semester according to the university's standard refund policy for leaves of absence or withdrawals.

Note 3: The above list of charges collectable is for reference only. The Chinese version counts as the sole valid reference.

## Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

### B. Dormitory Fee

#### a. General dormitory fee (excluding air conditioning fee) (additional fees during winter and summer breaks will be billed separately by the Division of Student Housing Affairs)

Gender	Type	Room number	Dormitory Area	Housing Fee	Internet Fee	Public Space Cleaning Fee, Public Facility Maintenance Fee	Total Dormitory Fee
Female	Four-person room	19101-19122	Women Dorms	8,700	800	1,000	10,500
		19501-19514 & 19516-19522					
		20001-20421 & 21003-21415					
	Four-person room	05001 & 05003 & 05005 & 09003		8,700	800	1,000	10,500
		06002-06005 & 08000-08001					
	Four-person room	01001-01202 & 02101-02201		9,200	800	1,000	11,000
		03105-03206 & 04201-04202					
		05101-05106 & 06101-06105					
		07102-07207					
		08003-08006 & 08101-08107					
		09101-09106 & 14003-14206					
		15001-15202 & 15205-15207					
		16103-16206 & 17001-17207					
	22001-22016 & 22018-22116						
22118-22216 & 22218-22316							
22318-22320 & 23001-23416							
Four-person room	30416-31012	Men Dorms	9,200	800	1,000	11,000	
Four-person room	72701-72814(Female Dorm Room Area)	Second Teaching Area	12,700	800	1,000	14,500	
	73117-73118 & 73301-73314						
	73401-73414 & 73501-73814						
Male	Four-person room	51101-51105 & 52101-52107	Men Dorms	8,700	800	1,000	10,500
	Four-person room	51202-51205 & 51207					
		53201-53206 & 54101-54105					
		55101-55302 & 55304-55308					
		56101-56206 & 57101-57206					
		58201-58207 & 59101-59204					
		59206-59207 & 60101					
		60105-60201 & 60203-60207					
		62001-62108 & 62203-62209					
	63104-63208 & 64001-64203 64205-64206 & 65004-65101						
	65104-65109 & 65204-65209						
	Four-person room	67003-67208 & 68001-68207		9,200	800	1,000	11,000
		69202-69416 & 70106					
		70202-70204 & 70206-70404					
		70406-70414 & 71106-71110					
		71201-71215(Female Dorm Room Area)					
	71301-71515						
	Four-person room	30301-30415		9,200	800	1,000	11,000
Four-person room	72115-72118 & 72301-72614	Second Teaching Area	12,700	800	1,000	14,500	

## Tunghai University 2024 Academic Year Registration Fee

### b. Long-term dormitory fee (excluding air conditioning fee) (additional fees during summer break will be billed separately by the Division of Student Housing Affairs)

Gender	Type	Dormitory Area	Dormitory Area	Housing Fee	Internet Fee	Public Space Cleaning Fee, Public Facility Maintenance Fee	Total Dormitory Fee				
Female	Four-person room	19201-19214 & 19216-19222	Women Dorms	10,400	800	1,000	12,200				
		19301-19314 & 19316-19322									
		19401-19414 & 19416-19422									
	(Medium) Double	18302-18310		16,950	800	1,000	18,750				
	(Medium) Single Room	19207 & 19307 & 22017		16,350	800	1,000	18,150				
		22117 & 22217 & 22317									
	(Medium) Single	15203		21,750	800	1,000	23,550				
	(Large) Double	05002 & 06001		23,000	800	1,000	24,800				
	(Large) Double	10104 & 14002 & 16102		23,150	800	1,000	24,950				
	Four-person suite	3201		19,500	800	1,000	21,300				
	(Large) Double	10101-10103 & 10105-10207		23,850	800	1,000	25,650				
	Single-person suite	19215 & 19315 & 19415 & 19515		29,200	800	1,000	31,000				
	Four-person Room	73201-73224 (小智床組)		11,000	800	1,000	12,800				
73315-73324 & 73415-73424											
(Large) Double		73101-73114									
Male	Four-person Room	30201-30219	Men Dorms	12,850	800	1,000	14,650				
	(Small) Single Room	51201 & 51206 & 55303 & 56207									
		59205 & 60102 & 60202 & 62201									
		64204 & 65102 & 65202									
	(Large) Double	60104 & 70102-70104 & 70107-70113						23,850	800	1,000	25,650
	Single-person suite	70205 & 70405						30,000	800	1,000	31,800
	Four-person Room	72201-72224						15,100	800	1,000	16,900
72315-72324 & 72415-72424											
(Large) Double	72101-72114	31,750	800	1,000	33,550						

### c. Long-term dormitory fee for the new dormitory (excluding air conditioning fee) (additional fees during summer break will be billed separately by the Division of Student Housing Affairs)

Gender	Type	Dorm Room	Dormitory Area	Housing Fee	Internet Fee	Public Space Cleaning Fee, Public Facility Maintenance Fee	Total Dormitory Fee
Female	Four-person suite	32201-32914	Men Dorms	26,000	800	1,000	27,800
Male	Four-person suite	33201-33901	(New Dormitory)	26,000	800	1,000	27,800
	Two-person suite	33902-33906		39,500	800	1,000	41,300

**Note:**

- Student Housing Service Division: Men's dormitories: 04-2359-0270; Women's dormitories: 04-2359-0267; Second Teaching Area Building: 04-2359-6050
- For information on dorm applications, room types, or other dorm-related questions, please refer to the Student Housing Service Division's official website (<https://dorm.thu.edu.tw/>). Please register for housing with the Student Housing Service Division within the announced application dates.  
  
For students in long-term dormitories, dormitory fees for winter break will be collected with the dormitory fees for the semester while dormitory fees for summer break will be collected under a separate bill. For students in general dormitories who need accommodation during winter and summer breaks, please follow the dormitory winter and summer break accommodation application guidelines. For further assistance, please contact the Student Housing Service Division.
- The Ministry of Education's "Subsidy Program for On-Campus Accommodation for University Students" provides subsidies for Taiwanese students living on campus. The subsidy amounts for each semester are detailed as follows:
  - General Students: A subsidy of NT\$5,000 is provided for a 20-week semester accommodation period. The subsidy is prorated to the bed fee at NT\$250 per week.
  - Economically Disadvantaged Students: A subsidy of NT\$7,000 is provided for a 20-week semester accommodation period. The subsidy is prorated to the bed fee at NT\$350 per week.
    - Economically disadvantaged students refer to those from low-income and middle-to-low-income households.
    - General students or those who have already applied for tuition waiver do not need to apply separately for the subsidy. The registration payment form will list the "Executive Yuan On-Campus Accommodation Subsidy" item, with the subsidy amount deducted.
    - Overseas students of Taiwan nationality, overseas Chinese students, or low-income and middle-to-low-income students who have not applied for tuition and tuition waiver with the Student Assistance Division should contact the Student Housing Service Division to apply before the registration deadline.
- The above list of charges collectable is for reference only. The Chinese version counts as the sole valid reference.

**TUNGHAI UNIVERSITY**  
**CESSATION OF PROGRAMMES**  
*2024.8- 2025.1*

*General Guideline for Payment/Fee Refund Policy:*

Payment Time Frame	Facilities Fee Payment System	Tuition Fee Payment System	Semester/Term Payment System
Before (2024/9/6) Before course/semester commencement date	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Full refund</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Full refund</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Full refund</li> </ul>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Tuition fee refundable.</li> <li>• Full refund of Facilities fee and other charges.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Tuition fee refundable.</li> <li>• Full refund of Facilities fee and other charges.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Tuition fee refundable.</li> <li>• Full refund of Facilities fee and other charges.</li> </ul>
(2024/9/9~2024/10/18)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Subject fees refundable.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Subject fees refundable.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2/3 of Subject fees refundable.</li> </ul>
(2024/10/21~2024/11/29)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 1/3 of Subject fees refundable</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 1/3 of Subject fees refundable</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 1/3 of Subject fees refundable</li> </ul>
(2024/12/2) Onwards	<ul style="list-style-type: none"> <li>• No refund</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• No refund</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• No refund</li> </ul>
For Reserved Freshmen and Transferee:	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 5% charges from Processing fee</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 5% charges from Processing fee</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 5% charges from Processing fee</li> </ul>
Before stipulated date:			

**Withdrawal or Deferment from a Course / University**

- i. Tuition and fees are refundable only by processing a cancellation of enrollment or change of program application through the Academic/Registrar Department and are entirely at the option of the university. Informing your academic department or your instructor does not constitute withdrawal from the course. All withdrawals must be processed by Web Registration or through the Registration Department. The refund amount will be automatically subject to the date of receiving student's course withdrawal or deferment document.
- ii. Students who fail to submit required documents before the deadline of course withdrawal, the refund amount will be automatically subject to the leaving date.
- iii. Other charges are not included in Facilities Fee Payment System, Tuition Fee Payment System, and Semester/Term Fee Payment System.
- iv. The refund amount of deferred student who signs up for less than 9 credit hours will be subject to Tuition Fee Payment System.
- v. Reserved Freshmen and Transferees who manage to pay in full before the stipulated date; he or she decides to withdraw or defer from a course, he or she is eligible to receive a full refund. But, there will be a reduction for processing fee.
- vi. Required documents are the Letter of Deferment from Registrar Department, and a printed copy of saving book.

Notes: The above statement is for reference only. The Chinese version shall prevail in all circumstances.

# 東海大學113學年度註冊費收費標準表

2024/5/29更新

## 一、學費、雜費及學分費

### (一)本國生、僑生

學制	學院	系別	全額學雜費制			學分制/延修生	
			學費	雜費	合計	每學分費	每學分雜費
日間學制 學士班	文	外文、日文	42,031	8,479	50,510	1,386	400
		中文、歷史、哲學	40,125	8,092	48,217		
	理	應物、化學、生科	41,970	13,850	55,820	1,508	690
		應數				1,437	
	工	化材、工工、電機	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		環工、資工	41,970	13,850	55,820		
	管理	企管、國貿、會計、統計、財金、資管	40,125	8,826	48,951	1,396	440
	社	經濟、政治、行政、社會、社工	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	農	畜產、食科、餐管、高齡與運動學程	41,970	13,850	55,820	1,508	690
	創藝	美術、音樂、工設、建築	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		景觀	41,970	13,850	55,820		
	法律	法律	40,125	8,092	48,217	1,386	400
國際	國經學程、不分系英語學士班	60,190	8,830	69,020	2,090	440	
	永續學程	62,950	13,850	76,800	2,260	690	
說明： 1. 延畢生(大學部學士班第五年起)每學期修習學分數達10 學分(含)以上者，應繳交全額學雜費；修習學分數在9 學分(含)以下者，按修習課程所屬院、系、所之學分數繳交學分費及雜費。但修讀雙主修或交換學生及僅因英文能力畢業門檻未通過延畢之雜費，自第六年起繳交。							
學士 進修 班	法律					1,406	
	資工、美術、運健學程					1,530	
說明： 1. 進修學士班修業年限內學生，註冊時先預收20學分數之學分學雜費；延畢學生註冊時先預收6學分數之學分學雜費。 2. 進修學士班學生修習非其學制之課程，仍依修習學分數繳交學分學雜費。							
學士班備註： 1. 學士班修業年限內、碩博士班及碩士在職專班第一及二年學生(除管院專班)，應繳交全額學雜費。但自108學年起符合五年一貫生身分入學碩士班者，其第六年(碩二)按修習課程學分數及屬碩士論文之學分數，收取學分費。 2. 延畢、進修學士班、高階經營管理專班學生之註冊費用，分兩階段繳納，註冊繳費截止日前，先繳納各項使用費及雜費；學期加退選結束後三週內，補繳學分費及雜費差額。 3. 未繳交全額學雜費之學生，修習零學分課程者，依其課程時數計收學分費或學分學雜費；其中修習跨域創新學院所開課程者，比照資工系學分費收費標準收取。 4. 教育部補助修業年限內本國籍日間學士班學生每學期「行政院減免學雜費」預扣1.75萬元、進修學士班預扣學分學雜費50%(上限1.75萬)，但與「學雜費減免」或「政府其他部會提供之各類獎助學金」僅能擇一補助，請詳學務處生輔組官網公告；欲取消預扣者，行事曆公告繳費截止日前請至本校生輔組公告網頁 <a href="https://17500.stusrv.thu.edu.tw/">https://17500.stusrv.thu.edu.tw/</a> 更正。							



# 東海大學113學年度註冊費收費標準表

## (一)本國生、僑生

學制	學院	系別	全額學雜費制			學分制/延修生	
			學費	雜費	合計	每學分費	每學分雜費
碩 博 士 班	文	外文、中文、歷史、哲學、日文、華語教學學程	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	理	應物、化學、生科、生物多樣性學程	41,970	13,850	55,820	1,508	690
		應數				1,437	
		生醫材料學程	62,950	13,850	76,800	2,260	
	工	化材、工工、電機、數創學程	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		環工、資工	41,970	13,850	55,820		
	管理	企管、國貿、會計、統計、財金、資管	40,125	8,826	48,951	1,396	440
		國企學程	60,190	8,830	69,020	2,090	
	社	經濟、政治、行政、社會、社工、教育所	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	農	畜產、食科、餐管	41,970	13,850	55,820	1,508	690
		農健碩學程	62,950	13,850	76,800	2,260	
	創藝	美術、音樂、工設、建築、表藝學程	41,970	14,319	56,289	1,508	710
		景觀	41,970	13,850	55,820		
	法律	法律	40,125	8,092	48,217	1,386	400
	碩 士 專 班	中文、哲學、教育、法律 行政、公共事務 資工、工工、美術、景觀、工設 餐旅	62,375	-	62,375	6,624	400
						7,644	400
						8,153	710
						8,153	690
		高階經營管理-週間組、週末組	10,500	7,000	440		
				(112學年(含)以前入學)			
高階經營管理-CEO組、企業二代組	-	10,500	-	-	9,000	440	
			(113學年起新生)				
高階經營管理-CEO組、企業二代組	-	10,500	-	-	12,000	440	
			(112學年(含)以前入學)				
高階經營管理-CEO組、企業二代組	-	10,500	-	-	15,000	440	
			(113學年起新生)				
說明： 1. 管理學院各碩士在職專班學生，第一及二年收取雜費及依修習學分數繳納學分費；但高階經營管理專班一年級新生第一學期註冊時，先預收6必修學分費及雜費。 2. 第三年起修習學分數（不含論文）達10 學分（含）以上者，應繳交全額學雜費；修習學分數在9 學分(含)以下者，按修習課程所屬院、系、所之學分數繳交學分費。但碩士班及碩士在職專班第四年起、博士班第六年起，除繳交修習學分數之學分費外，另按修習學分數(含論文)加收雜費，論文學分數最高以六學分計。							
備註： 1. 學士班修業年限內、碩博士班及碩士在職專班第一及二年學生(除管院專班)，應繳交全額學雜費。但自108學年起符合五年一貫生身分入學碩士班者，其第六年(碩二)按修習課程學分數及屬碩士論文之學分數，收取學分費。 2. 延畢、進修學士班、高階經營管理專班學生之註冊費用，分兩階段繳納，註冊繳費截止日前，先繳納各項使用費及雜費；學期加退選結束後三週內，補繳學分費及雜費差額。 3. 未繳交全額學雜費之學生，修習零學分課程者，依其課程時數計收學分費或學分學雜費；其中修習跨域創新學院所開課程者，比照資工系學分費收費標準收取。							

# 東海大學113學年度註冊費收費標準表

## (二)外國學生及大陸地區學生

學制	學院	系別	全額學雜費制			學分制/延修生	
			學費	雜費	合計	每學分費	每學分雜費
日間學制學士班	文	外文、日文	50,437	10,175	60,612	1,663	400
		中文、歷史、哲學	48,150	9,710	57,860		
	理	應物、化學、生科	50,364	16,620	66,984	1,810	690
		應數				1,724	
	工	化材、工工、電機	50,364	17,183	67,547	1,810	710
		環工、資工	50,364	16,620	66,984		
	管理	企管、國貿、會計、統計、財金、資管	48,150	10,591	58,741	1,675	440
	社	經濟、政治、行政、社會、社工	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	農	畜產、食科、餐管、高齡與運動學程	50,364	16,620	66,984	1,810	690
	創藝	美術、音樂、工設、建築	50,364	17,183	67,547	1,810	710
		景觀	50,364	16,620	66,984		
	法律	法律	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	國際	國經學程、不分系英語學士班	60,190	8,830	69,020	2,090	440
永續學程		62,950	13,850	76,800	2,260	690	
說明： 1. 延畢生(大學部學士班第五年起)每學期修習學分數達10 學分(含)以上者，應繳交全額學雜費；修習學分數在9 學分(含)以下者，按修習課程所屬院、系、所之學分數繳交學分費及雜費。但修讀雙主修或交換學生及僅因英文能力畢業門檻未通過延畢之雜費，自第六年起繳交。							
碩博士班	文	外文、中文、歷史、哲學、日文、華語教學學程	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	理	應物、化學、生科	50,364	16,620	66,984	1,810	690
		應數				1,724	
		生醫材料學程				2,260	
		生物多樣性學程				1,508	
	工	化材、工工、電機、數創學程	50,364	17,183	67,547	1,810	710
		環工、資工	50,364	16,620	66,984		
	管理	企管、國貿、會計、統計、財金、資管	48,150	10,591	58,741	1,675	440
		國企學程	60,190	8,830	69,020	2,090	
	社	經濟、政治、行政、社會、社工、教育所	48,150	9,710	57,860	1,663	400
	農	畜產、食科、餐管	50,364	16,620	66,984	1,810	690
		農健碩學程	62,950	13,850	76,800	2,260	
	創藝	美術、音樂、工設、建築、表藝學程	50,364	17,183	67,547	1,810	710
景觀		50,364	16,620	66,984			
法律	法律	48,150	9,710	57,860	1,663	400	
說明： 1. 管理學院各碩士在職專班學生，第一及二年收取雜費及依修習學分數繳納學分費；但高階經營管理專班一年級新生第一學期註冊時，先預收6必修學分費及雜費。 2. 第三年起修習學分數(不含論文)達10 學分(含)以上者，應繳交全額學雜費；修習學分數在9 學分(含)以下者，按修習課程所屬院、系、所之學分數繳交學分費。但碩士班及碩士在職專班第四年起、博士班第六年起，除繳交修習學分數之學分費外，另按修習學分數(含論文)加收雜費，論文學分數最高以六學分計。							
備註： 1. 學士班修業年限內、碩博士班及碩士在職專班第一及二年學生(除管院專班)，應繳交全額學雜費。但自108學年起符合五年一貫生身分入學碩士班者，其第六年(碩二)按修習課程學分數及屬碩士論文之學分數，收取學分費。 2. 延畢、進修學士班、高階經營管理專班學生之註冊費用，分兩階段繳納，註冊繳費截止日前，先繳納各項使用費及雜費；學期加退選結束後三週內，補繳學分費及雜費差額。 3. 未繳交全額學雜費之學生，修習零學分課程者，依其課程時數計收學分費或學分學雜費；其中修習跨域創新學院所開課程者，比照資工系學分費收費標準收取。							

## 東海大學113學年度註冊費收費標準表

### 二、代辦費

項 目		金 額	適用對象或說明
平安保險費		235	各學制學生在學期間
外國學生健保費		4,956	每月826元，每學期以6個月計收
境外生 健保費	僑生僑保費	600	6個月費用，限新入學或初次入境僑生使用
	僑生健保費(有補助者)	2,478	每月413元，每學期以6個月計收
	僑生健保費(無補助者)	4,956	每月826元，每學期以6個月計收
	陸生健保費	4,956	每月826元，每學期以6個月計收

### 三、各項使用費

#### (一)其他使用費

項 目		金 額	適用對象或說明
語言教學費		1,200	修習大一英文者
電腦及網路通訊使用費		1,250	大學部及進修學士班暨轉學生第一年
		550	碩博士生(含在職專班)、大學部及進修學士班二年級以上(含延畢生)
音樂指導費-主修		13,000	
音樂指導費-副修		7,900	
樂器維護費		3,000	
設計 指導費	建築系	5,750	修習建築設計習作課程(108-112學年入學者)
		10,000	修習建築設計習作課程(113學年起新生)
	工設系	2,600	修習設計基礎、產品設計、產品開發、專題設計課程(108-112學年入學者)
		4,000	修習設計基礎、產品設計、產品開發、專題設計課程(113學年起新生)
	景觀系	2,400	修習基本設計、景觀設計課程(108-112學年入學者)
		4,200	修習基本設計、景觀設計課程(113學年起新生)
國際菁英組指導費(註1)(註2)		20,000	108學年起管理學院各系入學新生選讀該院國際菁英組者。
專業指導費(註2)		10,000	113學年起資工系入學新生選讀國際組者。

(註1)通過111學年起入學新生，於大一第二學期或大二第一學期轉入管理學院國際菁英組者(含轉系、轉學生)，除當學期應繳國際菁英組指導費，須於轉入學期行事曆公告加退選課程結束日前，繳納自大一第一學期至轉入學期前學期所有未繳之國際菁英組指導費，且繳費後再申請轉出國際菁英組者，前述繳納費用不得申請退費。

(註2)若核准於學期中轉出者，僅當學期費用比照本校休退學之退費標準退費。

## 東海大學113學年度註冊費收費標準表

### (二)住宿費

#### A.一般型宿舍費(不含冷氣費)(寒暑假由住輔組另外開單繳費)

性別	房型	寢室號碼	住宿區	宿舍費	宿舍網路使用費	公共空間清潔費、公設維護費	住宿費合計
女生	四人房	19101-19122	女生宿舍	8,700	800	1,000	10,500
		19501-19514、19516-19522					
		20001-20421、21003-21415					
	四人房	05001、05003、05005、09003		8,700	800	1,000	10,500
		06002-06005、08000-08001					
	四人房	01001-01202、02101-02201		9,200	800	1,000	11,000
		03105-03206、04201-04202					
		05101-05106、06101-06105					
		07102-07207					
		08003-08006、08101-08107					
		09101-09106、14003-14206					
		15001-15202、15205-15207					
		16103-16206、17001-17207					
		22001-22016、22018-22116					
	22118-22216、22218-22316						
22318-22320、23001-23416							
四人房	30416-31012	男生宿舍	9,200	800	1,000	11,000	
四人房	72701-72814(女生區)	第二教學區	12,700	800	1,000	14,500	
	73117-73118、73301-73314						
	73401-73414、73501-73814						
男生	四人房	51101-51105、52101-52107	男生宿舍	8,700	800	1,000	10,500
	四人房	51202-51205、51207					
		53201-53206、54101-54105					
		55101-55302、55304-55308					
		56101-56206、57101-57206					
		58201-58207、59101-59204					
		59206-59207、60101					
		60105-60201、60203-60207					
		62001-62108、62203-62209					
		63104-63208、64001-64203 64205-64206、65004-65101					
	65104-65109、65204-65209						
	四人房	67003-67208、68001-68207		9,200	800	1,000	11,000
		69202-69416、70106					
		70202-70204、70206-70404					
		70406-70414、71106-71110					
71201-71215(女生區)							
71301-71515							
四人房	30301-30415	9,200	800	1,000	11,000		
四人房	72115-72118、72301-72614	第二教學區	12,700	800	1,000	14,500	

## 東海大學113學年度註冊費收費標準表

### B. 長住型宿舍費(不含冷氣費)(暑假由住輔組另外開單繳費)

性別	房型	住宿區	住宿區	宿舍費	宿舍網路使用費	公共空間清潔費、公設維護費	住宿費合計
女生	四人房	19201-19214、19216-19222	女生宿舍	10,400	800	1,000	12,200
		19301-19314、19316-19322					
		19401-19414、19416-19422					
	(中)雙人房	18302-18310		16,950	800	1,000	18,750
	(中)單人房	19207、19307、22017		16,350	800	1,000	18,150
		22117、22217、22317					
	(大)單人房	15203		21,750	800	1,000	23,550
	(大)雙人房	05002、06001		23,000	800	1,000	24,800
	(大)雙人房	10104、14002、16102		23,150	800	1,000	24,950
	四人套房	03201		19,500	800	1,000	21,300
	(大)雙人房	10101-10103、10105-10207		23,850	800	1,000	25,650
	單人套房	19215、19315、19415、19515		29,200	800	1,000	31,000
	四人房	73201-73224		16,250	800	1,000	18,050
(小智床組)							
73315-73324、73415-73424							
四人房	73101-73114	31,750	800	1,000	33,550		
男生	四人房	30201-30219	男生宿舍	11,000	800	1,000	12,800
	(小)單人房	51201、51206、55303、56207					
		59205、60102、60202、62201					
	(大)雙人房	64204、65102、65202		12,850	800	1,000	14,650
	單人套房	60104、70102-70104、70107-70113		23,850	800	1,000	25,650
	單人套房	70205、70405		30,000	800	1,000	31,800
	四人房	72201-72224		15,100	800	1,000	16,900
72315-72324、72415-72424							
(大)雙人房	72101-72114	31,750	800	1,000	33,550		

### C. 新建宿舍長住型宿舍費(不含冷氣費)(暑假由住輔組另外開單繳費)

性別	房型	寢室	住宿區	宿舍費	宿舍網路使用費	公共空間清潔費、公設維護費	住宿費合計
女生	四人套房	32201-32914	男生宿舍 (新建宿舍)	26,000	800	1,000	27,800
男生	四人套房	33201-33901		26,000	800	1,000	27,800
	二人套房	33902-33906		39,500	800	1,000	41,300

#### 住宿費備註：

- 住宿輔導組專線：男生宿舍：04-2359-0270、女生宿舍：04-2359-0267、第二教學區宿舍：04-2359-6050。
- 申請住宿、房型介紹或其他住宿問題，請詳住宿輔導組官網(<https://dorm.thu.edu.tw/>) 介紹，並依公告申請日期，向住宿輔導組登記床位。
- 長住型宿舍費用寒假併入學期中平均收費，暑假另外開單收費；一般型宿舍學生如需要於寒暑假住宿，按本校宿舍寒暑假住宿申請要點辦理，請洽住宿輔導組。
- 教育部「大專校院學生校內住宿補貼方案」補貼本國籍住宿生，學期補貼金額說明如下：
  - 一般學生：補貼5,000元，學期住宿期間為20週，補貼金以週數比例分攤於床位費，每週250元。
  - 經濟弱勢生：補貼7,000元，學期住宿期間為20週，補貼金以週數比例分攤於床位費，每週350元。

\*經濟弱勢生係指低收入戶及中低收入戶者。

\*一般學生或已辦理學雜費減免者均無需另外申請，註冊繳費單將列「行政院補貼校內住宿費」項目扣除補貼金額。

\*具有本國籍身分的境外生、僑生、或未於生輔組申請學雜費減免之低收、中低收學生請於「註冊截止日前」主動洽住輔組申請。

## 113 學年度第 1 學期休退學退費標準

休、退學時間/收費制度	學雜費制	學分制	學分學雜費制
一、註冊繳費截止日（ <b>113 年 9 月 6 日</b> ）（含）之前申請者。 <b>（除各學制一年級新生（不含轉學生），其餘學生須於完成註冊繳費後，始得申請休學。）</b>	免繳費，已收費者，全額退費。	免繳費，已收費者，全額退費。	免繳費，已收費者，全額退費。
二、註冊繳費截止日之次上班日起至上課（開學）日之前一日申請者。	學費退 2/3，雜費及其餘各費全部退還。	學分費退 2/3，雜費及其餘各費全部退還。	學分學雜費退 2/3，其餘各費全部退還。
三、上課（開學）日（含）之後而未逾學期三分之一申請者。 <b>（113 年 9 月 9 日至 10 月 18 日）</b>	學雜費及其餘各費退還 2/3。	學分費、雜費及其餘各費退還 2/3。	學分學雜費及其餘各費退還 2/3。
四、上課（開學）日（含）之後逾學期三分之一，而未逾三分之二申請者。 <b>（113 年 10 月 21 日至 11 月 29 日）</b>	學雜費及其餘各費退還 1/3。	學分費、雜費及其餘各費退還 1/3。	學分學雜費及其餘各費退還 1/3。
五、上課（開學）日（含）之後逾學期三分之二申請者。 <b>（113 年 12 月 2 日起）</b>	所繳各費均不退還	所繳各費均不退還	所繳各費均不退還
六、遞補制新生及轉學生於遞補截止日（含）前申請退學者	扣 5% 行政手續費	扣 5% 行政手續費	扣 5% 行政手續費

說明：

- (1) 本退費標準依「東海大學學生學雜費及學分費與其他費用繳納辦法」訂定。
- (2) 表列註冊繳費截止日、上課（開學）日之計算等，依本校正式公告之行事曆認定之；「休、退學時間」，以學生（或家長）向註冊課務組正式提出休、退學申請之日期，為退費核算基準日；其屬勒令退學者，退學時間應依學校退學通知送達之日為計算基準日。但因進行退學申復（訴）而繼續留校上課者，以實際離校日為計算基準日。
- (3) 休、退學之學生應於學校規定期限內完成離校手續；其有因可歸責學生之因素而延宕相關程序者，以實際離校日為計算基準日。
- (4) 本國學士班學生符合請領「行政院減免學雜費」得定額減免者，其退費金額以學生定額減免後實際繳納之學雜費，按上表比率計算退費。
- (5) 本表所稱之「其餘各費」，係指除學雜費、學分費、學分學雜費以外之各項費用。
- (6) 本表所稱之「各學制一年級新生」，係指日間學士班、進修學士班、碩士班、碩士在職專班及博士班入學第一學期新生（不含轉學生）。
- (7) 延修生如修習學分在 9 學分（含）以下欲辦理休、退學者，適用學分學雜費制度辦理退費。
- (8) 有遞補制度之一年級新生及轉學生於學校招生遞補截止日（含）前申請退學者，扣除行政手續費後，全額退費。其申請休學者及逾學校招生遞補截止日後始申請休、退學者，則依表列規定辦理退費。行政手續費，係以學生應繳之學雜費、學分費、學分學雜費等費用總和之百分之五計算。
- (9) 休、退學時，請攜帶註冊課務組開立之休退學退費通知單及學生本人之存摺封面影本向本校會計室辦理退費。